
 

 

Gemeenteraadsverkiezingen Alkmaar  

21 maart 2018 

 

AZ Fanpage heeft in samenwerking met Supportersbeweging Victoria Alkmaar 

alle partijen die deelnemen aan de gemeenteraadsverkiezingen in Alkmaar 

benaderd met vragen over AZ-gerelateerde onderwerpen. VVD, GroenLinks, 

PvdA, Denk Alkmaar, DPA, OPA, ChristenUnie, CDA, D66 en BAS hebben op 

onze vragen gereageerd en hun standpunten zijn dan ook terug te vinden in 

deze stemwijzer.  

 

Drie partijen zagen af van deelname. De Seniorenpartij Alkmaar heeft laten 

weten niet mee te doen aan de AZ-Stemwijzer vanwege een "tendentieuze" 

vraag aan het adres van de burgemeester, van Leefbaar Alkmaar hebben wij 

helemaal niets gehoord en de Partij voor de Dieren heeft aangegeven dat er 

deze periode veel op hun afkomt en dat zij daarom de focus op andere dingen 

wilden leggen. 
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1. Ziet uw partij het als een probleem dat de burgemeester 

nauwelijks mee wil denken met AZ en plannen om de binding 

tussen stad en club te versterken? 

 

BAS 
Ja, absoluut vindt BAS dat een gemiste kans. Uiteraard moet je de band tussen AZ en 
Alkmaar versterken en uiteraard moet je AZ zien als hét uithangbord van Alkmaar en zelfs als 
uithangbord van de hele regio. En dus moet met AZ worden meegedacht over een 
verbetering van de situatie voor zowel AZ als Alkmaar. 
Daarom ook heeft BAS een motie ingediend om het 50-jarig bestaan van AZ’67 (het huidige 
AZ) feestelijk te vieren. Burgemeester en wethouders waren dat blijkbaar vergeten Nou, BAS 
niet. Wij vinden AZ wel een zeer belangrijke partner. 
 
D66 
De agenda sport hoort bij wethouder Dijkman, de veiligheid bij de burgemeester. Natuurlijk 

is de gemeente, D66 zeker, bereid om mee te denken over de binding tussen de stad en 

club. Het kan altijd beter. Wij constateren dat AZ en Alkmaar bij elkaar horen. Dat is nog 

eens gebleken tijdens het 50-jarig jubileum. AZ is een belangrijk boegbeeld voor de stad en 

dat wordt op dit moment prima uitgedragen. 

 

CDA 

Deze beeldvorming over burgemeester Bruinooge is niet juist. Hij leeft wel degelijk mee met 

de club en is enthousiast supporter bij de wedstrijden die hij bezoekt. Versterking van de 

binding tussen de club en de stad is een zaak van het gehele college. Natuurlijk moet die 

binding groot zijn en waar mogelijk versterkt. AZ is een groot en positief “reclamemerk” voor 

de stad Alkmaar. 

 

OPA 

Kom gewoon dan eens langs bij OPA om te praten over de versterking van de band tussen AZ 

en de stad. Creatieve ideeën zullen wij steunen. Alhoewel wij denken dat de band tussen AZ 

en de stad al heel sterk is. 

 

GroenLinks 

Het is belangrijk dat het bestuur van de stad goed overleg voert met AZ. Ook over dit soort 

zaken.  Er zijn gelukkig vele manieren waarop de binding tussen AZ en Alkmaar versterkt 

worden. Zo is AZ al erg actief in verschillende maatschappelijke projecten en hopen we 

natuurlijk weer om de bekerfinale op groot scherm op het Waagplein te kunnen kijken. 

 

ChristenUnie 

Wij zien dit niet als een probleem. AZ verbindt in onze ogen al de voetballiefhebbers in deze 

prachtige stad en regio. Er is geen sprake van niet willen meedenken, maar hoe wij ervoor 

gaan zorgen dat de gemeente en AZ optimaal kunnen samenwerken hierin. 
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DENK Alkmaar 

DENK Alkmaar vindt het geen probleem als een burgemeester mee wil denken. AZ hoort bij 

Alkmaar en zit in de harten van vele Alkmaarders. Om de binding tussen stad en club te 

versterken is een burgemeester nodig is die niet alleen open staat maar ook meedenkt met 

de club. 

 

VVD 

Ja, dat is een probleem en daar baalt de VVD stevig van. De VVD vindt dat de burgemeester 

van Alkmaar de ambassadeur van Alkmaar zou moeten zijn en daarmee ook van AZ. AZ is 

immers één van Alkmaars grootste visitekaartjes. De burgemeester zou trots moeten zijn op 

AZ en die trotsheid moeten uitdragen. Dat doet hij nu niet en daar balen wij van. Gelukkig 

doet AZ zelf wel het nodige om de binding tussen stad en club te versterken. 

 

PvdA 

Wij zijn trots op AZ en de binding die veel Alkmaarders met deze club hebben. Die binding is 

volgens ons veel breder dan het gemeentebestuur, of het college van B&W. Wij vinden het 

jammer dat dit college die band heeft doorgesneden, onder andere door de jeugdopleiding 

te laten vertrekken naar Zaandam. Wij staan voor verbinding, dus we hopen straks met een 

nieuw college die band weer aan te halen.  

 

DPA 

Wij bij de Democratische Partij Alkmaar zijn voorstander van een democratisch gekozen 

burgemeester. Denk dat dat automatisch veel van jullie problemen met de burgemeester 

zou oplossen. De vorige AZ stemwijzer was niet bepaald in zijn voordeel. 
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2. Het fietspad en looppad wat er ligt richting het stadion is erg kaal 

en saai, dit nog voor de tunnel. Hoe staat de gemeente daarin om 

verkooppunten te organiseren (snacks, fanartikelen)? 

 

BAS 

BAS kan zich voorstellen dat na goed overleg het fiets- en wandelpad verfraaid kan worden. 

Of daar spullen verkocht mogen worden is afhankelijk van de bestaande afspraken tussen AZ 

en Alkmaar. 

 

D66 

Als dat qua veiligheid en openbare orde kan zou dat prima zijn. Wel constateren wij dat de 

verkooppunten dichtbij het stadion, op dit moment prima functioneren. Dat lijkt dus een 

goede oplossing. Als er ter aanvulling nog meer is te organiseren, met behoud van de 

veiligheid en de doorstroom,  zou dat wellicht kunnen langs het fiets/wandelpad.  

 

CDA 

Verkoop van snacks en van artikelen dient direct rond het stadion plaats te vinden. Dit onder 

andere uit oogpunt van (verkeers-)veiligheid en verkeersdoorstroming. 

 

OPA 

OPA houdt wel van gezelligheid en kan zich voorstellen dat er op wedstrijddagen een aantal 

mobiele verkooppunten langs de route komt. 

 

GroenLinks 

Een voetbalwedstrijd  bestaat uit meer dan 2x 45 minuten. Een bezoek aan een wedstrijd 

van AZ moet een middag of avond uit zijn. Verschillende verkooppunten rondom het stadion 

dragen hieraan bij. Waar er ruimte voor is moet dit dan ook mogelijk gemaakt worden. 

 

ChristenUnie 

Zolang de verkeersveiligheid vinden wij dat dit mogelijk moet zijn. Sterker nog: wij zijn 

voorstander van meer horeca rond het stadion; het wordt daarmee aantrekkelijker om 

eerder naar het stadion te gaan (of langer te blijven hangen) – voor de afwikkeling van het 

langzame én autoverkeer is dat goed. Waar de organisatie vervolgens dient te liggen is dan 

nog wel een vraagstuk. 

 

DENK Alkmaar 

Wij zien niets in vaste verkooppunten (bijvoorbeeld marktkraampjes) omdat mensen dan 

blijven hangen. Wel zou je kunnen denken aan "mobiele" verkopers die zich tussen de fans 

begeven om hun dranken, snacks en fan-artikelen te verkopen. 
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VVD 

Sfeervolle aanlooproutes, dat zou geweldig zijn! Maar op dit moment is het eigenlijk al te 

druk daarvoor. Dat moet eerst opgelost worden. 

 

PvdA 

Een lastig idee, kraampjes en andere verkooppunten kunnen juist ook voor knelpunten 

zorgen en het lopen naar het stadion lastiger maken. De ruimte is nu al krap, dus zou er heel 

goed gekeken moeten worden waar zoiets zou passen. Daarnaast komt gezelligheid 

natuurlijk niet van kraampjes en verkooppunten, maar van de supporters. 

 

DPA 

Dien een aanvraag in voor een vergunning en financier dit vanuit de fans. Zo blijft het geld 

onder elkaar. Beetje slim persoon verkoopt daar de rest van de week broodjes aan de 

bedrijven er om heen. Zo komen er banen, een ondernemer en is de gemeente qua 

omgeving waardevoller. Het idee ligt er al, er is behoefte aan en er is volgens de AZ'ers 

blijkbaar ruimte. Wat belet één AZ‘er om op te staan en dit te verwezenlijken? Wij bij 

DPAlkmaar zijn voorstander. 
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3. Tijdens de wedstrijd gaan er veel mensen voortijdig naar huis. De 

enige uitweg op de fiets is door het tunneltje heen. Deze mensen 

willen vaak de drukte voor zijn. Dit tot grote ergernis van de club, 

de supporters die wel blijven. Is een brug een optie om de doorloop 

een stuk sneller te maken en daardoor mensen langer kunnen 

blijven zitten? 

 

BAS 

Een onderzoek naar een brug is zeker mogelijk. Wel zal moeten worden aangetoond hoe 

groot de behoefte en de noodzaak zijn. Bovendien moet financiering gevonden worden. AZ 

en de gemeente Alkmaar zouden hierin samen kunnen optrekken 

 

D66 

Een extra brug zou zeker de doorloop versnellen. D66 twijfelt echter of dat gezien kan 

worden als oplossing voor het ergerlijke eerder naar huis gaan van sommige supporters. Dat 

is volgens ons een mentaliteitskwestie. Echte supporters steunen hun club tot de laatste 

minuut. 

 

CDA 

Deze situatie doet zich bij vele stadions voor. Het CDA vindt het belangrijk dat de 

wedstrijden bij AZ goed en veilig verlopen. Het is van belang dat jong en oud kan genieten 

van een mooie wedstrijd. Als mensen vroegtijdig de wedstrijd willen verlaten om de drukte 

voor te zijn, dan is dat een eigen keuze van de fan en toeschouwer. 

 

OPA 

We moeten zorgvuldig omgaan met overheidsgeld. OPA gaat dus niet zomaar een brug 

aanleggen. Er moeten toch andere creatieve dingen te bedenken zijn zodat supporters wat 

langer in stadion blijven? 

 

GroenLinks 

Zeker, het tunneltje zorgt voor veel vertraging als het stadion leegloopt. Hier moet naar 

gekeken worden of dit door bijvoorbeeld een brug opgelost kan worden. 

 

ChristenUnie 

Wij zijn geen voorstander van per se een loopbrug. Mogelijk zijn er andere oplossingen 

denkbaar. Wij stellen voor de situatie en alternatieven eerst te onderzoeken. 

 

DENK Alkmaar 

Nee, dit zien wij niet als een optie. Als mensen eerder naar huis willen is dit hun keuze. Wel 

of geen brug dit zal je altijd blijven houden. 
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VVD 

De VVD ziet een fiets/voetgangerstunnel onder de N242 voor zich. Dan kom je direct uit op 

P8 en P9. Dan wordt het huidige tunneltje al flink ontlast. Als je dan ook nog vanaf P9 een 

fietspad aanlegt naar de Nijenburgerweg (het zuiden!) is dat helemaal top voor de fietsers 

uit Heiloo. Hopelijk zal een veel betere ontsluiting inderdaad zorgen dat mensen tot het 

fluitsignaal blijven zitten! 

 

PvdA 

Het is altijd vervelend om supporters eerder te zien vertrekken, dat is een welbekend 

probleem bij heel veel clubs. Toch zijn wij van mening dat drukte en gezelligheid bij een 

wedstrijd horen en daarom stellen wij voor om gerichte sfeeracties uit te voeren om alle 

supporters langer te laten zitten en wat meer van de gezelligheid mee te laten krijgen. Een 

brug kost veel geld, dat we uiteindelijk met zijn allen betalen, en het is maar de vraag of de 

trappen die daarbij gaan horen de doorstroming ten goede komen. 

 

DPA 

We weten allemaal dat die mensen blijven bestaan, wij snappen dat dit lastig is, maar dit is 

niet de oplossing. Een spannende wedstrijd, tot op de laatste seconden; dat is de oplossing! 
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4. Hoe kijken jullie aan tegen de ontwikkeling van het gebied 

rondom het stadion? 

 

BAS 
BAS vindt dat het gebied grote kansen biedt. Die kansen worden natuurlijk voor een deel al 
goed benut, maar het kan beter. Het probleem is dat er in het verleden afspraken zijn 
gemaakt en daar moet je je aan houden. Maar voor BAS is bespreekbaar dat die afspraken 
opnieuw tegen het licht worden gehouden. Juist om meer en beter gebruik te maken van de 
vele mogelijkheden. 
 

D66 

D66 vindt dat het stadion eigenlijk prachtig gesitueerd is bij de ingang naar de stad vanaf de 
A9. Het stadion is zondermeer goed bereikbaar van alle kanten en er is voldoende 
parkeergelegenheid rondom. Voorlopig is het zaak dit zo te houden en geen ruimte af te 
snoepen van de huidige situatie behoudens het gebruik van het parkeerterrein bij grote 
Alkmaarse evenementen. 
 
CDA 
De gemeente is met AZ in bespreking over de parkeersituatie in de toekomst. De huidige 
parkeerafspraken zijn verlengd tot 2019. De strategische visie van AZ is bekend bij het CDA. 
Wij kunnen ons voor een groot deel vinden in deze visie. Uiteindelijk staat een voor beide 
partijen acceptabel resultaat voor het CDA  primair voordat eventuele andere 
ontwikkelopties relevant zijn. 
 
OPA 
De economische omwikkeling op het bedrijventerrein gaat de goede kant op. OPA blijft 
staan voor voldoende parkeerplaatsen bij het AZ- stadion 

 

GroenLinks 

Het stadion staat op een fijne en goed bereikbare plek. Wat ons betreft is er geen aanleiding 
om hier bouwprojecten aan te jagen of juist tegen te houden. 
 

ChristenUnie 
Voor grootschalige Retail ontwikkeling is in de directe omgeving van het stadion geen 
ruimte. Daarbij streeft de ChristenUnie naar een versterking van de Retail functie van de 
binnenstad. Wel moet het mogelijk zijn om kleinschalige horeca- en Retail ontwikkeling 
mogelijk te maken waardoor er tijdens wedstrijden en evenementen meer te doen is in de 
directe omgeving.   
 
DENK Alkmaar 
Hier staan wij positief tegenover. Het biedt economische kansen en daarnaast is een mooi 
project een eyecatcher. Het is tenslotte het eerste dat je ziet als je vanaf de A9 Alkmaar 
binnenrijdt. 
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VVD 
Het gebied ziet er nu eigenlijk niet uit, en voegt ook niets toe. De VVD staat open voor goede 
initiatieven om daar iets aan te doen. 
 
PvdA 
De eerste uitdaging zal zijn om meer mensen naar het stadion te krijgen en dan vooral met 
de fiets. De ontwikkelingen worden bepaald door datgene wat het bestemmingsplan 
voorschrijft. Daar komt b.v. detailhandel niet in voor. De omgeving heeft als functie 
bedrijventerrein. Wil je dat veranderen dan zal dat een politieke discussie vergen. 
Het stadion en de omliggende (parkeer)terreinen zouden we wel vaker kunnen zetten voor 
grote evenementen, ook om de binnenstad te ontlasten.  

 

DPA 

Met onze ogen zien wij een plek waar veel ontwikkelingen zijn en zijn geweest. Als je een 

foto erbij pakt van hoe het vroeger was, en nu, is het eigenlijk onherkenbaar mooi. Wij zijn 

blij dat dit in een buitengebied plaats vindt en niet in de Hout. Dit biedt veel meer 

mogelijkheden en opties. 
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5. Alkmaar hanteert de richtlijn dat uitsupporters in de binnenstad 

per definitie niet meer welkom zijn, uit angst voor problemen of 

een confrontatie met AZ-supporters. Is uw partij het hiermee eens, 

of zou de behandeling van de uitsupporters af moeten hangen van 

de club en omstandigheden? Beschrijf hoe uw partij om zou willen 

gaan met het ontvangen van uitsupporters in Alkmaar.  

 
BAS 

Het staat vast dat met de huidige regeling weinig problemen ontstaan in de binnenstad. 

Toch kan BAS zich voorstellen dat er, net als met het bier, een andere regeling mogelijk is. 

Daarvoor nodigen we dan juist de supportersverenigingen uit om met ideeën te komen. 

Daar zitten per slot van rekening de mensen die weten waar ze over praten. Kom 

bijvoorbeeld met voorbeelden hoe dit bij andere clubs wordt geregeld. BAS staat daar voor 

open. 

 

D66 

Supporters horen bij het voetbal en zijn welkom. Helaas zorgt hun aanwezigheid soms ook 

voor overlast. Elke keer zal de burgemeester in overleg met de politie bepalen wat er nodig 

is om de orde te handhaven in de stad. Daarbij kunnen supporters van de tegenpartij prima 

worden opgevangen bij het stadion. Vertier kan worden georganiseerd bij het stadion. Dat is 

verstandig en veilig voor zowel uit- als thuispubliek. 

 

CDA 

Het CDA vindt dat supporters van de tegenpartij gewoon een biertje moeten kunnen drinken 

in onze mooie binnenstad en dan wel zonder problemen. Bij risicowedstrijden is het aan de 

burgemeester (samen met de politie) om anders te beslissen. De politie baseert zich op 

goede informatie, o.a. op informatie verkregen vanuit sociale media. 

 

OPA 

De ontvangst van de uitsupporters moet afhangen van de club waar ze vandaan komen. 

Maatwerk is daarin belangrijk. In de formele zin gaat echter hierover alleen de burgemeester 

 

GroenLinks 

Wij zijn tevreden over hoe het op dit moment gaat. 

 

ChristenUnie 

Niet mee eens. Uiteraard zijn wij van mening dat de veiligheid van onze samenleving 

gewaarborgd dient te zijn. Het mag en kan niet zo zijn dat inwoners van Alkmaar zich 

onveilig voelen wanneer er uitsupporters de binnenstad inkomen. Wij zijn van mening dat de 

behandeling afhankelijk is van de uitsupporters, welke club en omstandigheden die er mee 

spelen. 
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DENK Alkmaar 

Wij vinden dat sport verbroedert, echter in de praktijk is dat helaas niet altijd het geval. 

DENK vindt dat de lijn die nu gehanteerd wordt effectief, maar soms te zwaar. Met andere 

woorden: DENK staat er niet negatief tegenover over om te kijken naar de club en 

omstandigheden. Want bij een goede omgang en sfeer zijn er alleen maar win-win situaties. 

Goed voor de economie, goed voor onze stad, goed voor onze club en naam! 

 

VVD 

De VVD heeft met de AZ-supportersvereniging, Victoria en AZ Fanpage samengewerkt om de 

combiregelingen te versoepelen. In 2015 hebben we zelfs een motie ingebracht in de 

gemeenteraad. OPA, D66, CDA, Leefbaar en de Senioren stemden tegen de VVD-AZ-combi-

motie, zij willen dus niet dat Alkmaar gastvrijer zou worden. De VVD wil nog steeds dat de 

behandeling van uitsupporters meer gaat afhangen van de club en de omstandigheden. 

 

PvdA 

Naar onze mening heeft dit idee niet zozeer te maken met AZ of haar supporters, maar het 

überhaupt hebben van grote groepen mensen in de binnenstad is een precaire zaak. Het 

faciliteren van grote groepen in een middelgrote stad als Alkmaar is gewoon moeilijk, denk 

maar aan de cafés en de pleintjes. Wij maken geen onderscheid in het type supporter of 

club. Wij willen hoofdzakelijk dat er op wedstrijddagen leuke, prettige en mooie wedstrijden 

worden gespeeld in het AFAS-stadion. Daarbij is de veiligheid van iedereen belangrijk en zijn 

wij altijd bereid om op dat gebied onze focus te vergroten. 

 

DPA 

Het is jammer hoe er door sommigen met de vrijheid die ze hebben omgegaan wordt. Zolang 

er qua geweld en veiligheid onder de AZ'ers geen eenduidigheid is kiezen wij voor de grotere 

groep binnen AZ, dat zijn toch echt de gezinnen of mensen die daar niet op zitten te 

wachten, die willen wij beschermen. Met BEN-Side stickers door heel Alkmaar heen geplakt 

en de YouTube content die geplaatst is gaan wij dit nog niet aan!  Best begrijpelijk toch? Het 

doet in onze ogen het imago van AZ weinig goeds. En trekt de verkeerde mensen aan. Dat is 

echt zonde! 
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6. Hoe kijkt uw partij naar AZ? Komt u of een van uw partijgenoten 

wel eens bij AZ en is dat dan als supporter of zakelijk? 

 
BAS 

Zakelijk komt BAS nauwelijks in het stadion. Als supporter des te meer! Elk fractielid van BAS 

is AZ-supporter en de helft beschikt bovendien over een seizoenkaart. Daarom heeft BAS 

ook bovengenoemde motie ingediend. Als je supporter bent, is een 50-jarig bestaan iets om 

feestelijk te vieren. Net als dat je zelf 50 wordt. Voor BAS was het dan ook onbegrijpelijk dat 

de gemeente dit 50-jarig jubileum niet in de gaten heeft gehad. 

 

D66 

Leden van de fractie van D66-Alkmaar komen er als supporter (er wordt ook wel eens 

meegereisd naar een uitwedstrijd) en soms zakelijk. Onze D66 wethouder Elly Konijn is 

namens het college van gemeente Alkmaar met grote regelmaat aanwezig in het AZ-stadion. 

Dit voor de veiligheid maar ook om te laten zien dat het Alkmaarse bestuur AZ een warm 

hart toedraagt. 

 

CDA 

Op de kandidatenlijst voor de komende verkiezingen staan meerdere mensen die 

wedstrijden van AZ volgen en een seizoenkaart hebben. Wij komen zowel als supporter als 

zakelijk.    

 

OPA 

Diverse mensen die bij ons op de kieslijst staan gaan ( graag) naar AZ, de meesten als 

supporter, sommigen ook zakelijk. 

 

GroenLinks 

Er staan kandidaten op de lijst van GroenLinks die nog nooit een stap in het stadion hebben 

gezet maar ook kandidaten die AZ door naar alle hoeken van het land zijn nagereisd. Ieder 

volgt AZ op zijn eigen manier. Wel altijd als supporter. 

 

ChristenUnie 

De ChristenUnie Alkmaar ziet  AZ als de voetbalclub die bij de historie van Alkmaar hoort. AZ 

speelt een belangrijke rol in de sprotbeleving van veel mensen en kinderen in de stad. Succes 

van AZ leidt tot meer interesse van de jeugd in sport en bewegen. Dat juichen wij toe. In ons 

programma onderstrepen wij de belangrijke functie van de breedtesport voor het welzijn 

van de Alkmaarders. Zelf kom ik een tot  enkele wedstrijden per jaar bij AZ om een wedstrijd 

te bezoeken, dit als voetballiefhebber. 

 

DENK Alkmaar 

Ik, als lijstrekker van DENK, ben een geboren en getogen Alkmaarder en AZ zit dan ook diep 

in mijn hart! Helaas kom ik te weinig kijken en wanneer ik dat doe is het meestal als 

supporter!   
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VVD 

De Alkmaarse VVD is de meest AZ-vriendelijke partij in Alkmaar. Dankzij ons  wordt er 

normaal bier geschonken in het stadion. Ook hebben we moties ingediend om de combi-

regels te versoepelen (zie vraag 5) en de zondagse aftraptijden niet naar 12.30 te 

vervroegen. Helaas vond de meerderheid van de gemeenteraad deze beide 

supporterswensen onzin. Verder heeft de VVD vragen gesteld over of er een wijk kan komen 

met straatnamen die vernoemd worden naar oud AZ-spelers en of er meer overleg kan 

komen tussen gemeente, politie, AZ en afvaardigingen van de supportersverenigingen zelf. 

Kortom, op vele momenten hebben we ons afgelopen jaren ingezet voor AZ en haar 

supporters. De VVD is nu de enige partij die in het verkiezingsprogramma een paragraaf 

heeft opgenomen met zaken die AZ-supporters aangaan. Dus hou je van AZ, stem dan VVD. 

Tot slot, van onze eerste 10 kandidaten zijn 7 man geregeld bij de wedstrijden te vinden, 

waarvan 4 gewoon op een seizoenkaart. Ondergetekende uiteraard ook, in X2, heerlijk 

achter het doel. 

 

PvdA 

Onder ons hebben wij fervente AZ-supporters, waaronder ook leden met een 

seizoenkaart. Bovendien, en dat kan volgens ons geen enkele andere partij zeggen, hebben 

wij een raadslid (Leo van Etten) voetbalkenner en sportliefhebber, dat nog bij de 

openingswedstrijd van het oude stadion in de Hout was in 1954 en sindsdien altijd Alkmaar 

'54 en later AZ heeft gevolgd.  

 

DPA 

Binnen de leden van onze partij is er weinig behoefte aan voetbal maar wij begrijpen wel dat 

het van belang is voor het moreel in de stad. Het verbindt elkaar zoals het bij de Romeinen 

dat ook al deed. Het is een deel van onze beschaving en maatschappij. Mijn familie komt er 

regelmatig (zelfs uit andere steden.) en ik ben op de hoogte van alle standen. Zelfs als ik dit 

niet wil, om AZ kan je als Alkmaarder gewoon niet heen. U bent als clubje wereldberoemd. 

Petje af. Mede dankzij de sfeer, die er de keren dat ik er was, heerlijk en goed was! 
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7. Hoe groot acht u de economische waarde van AZ voor de stad 

Alkmaar en haar regio? Waarin komt dit naar uw mening tot uiting? 

 
BAS 

De economische waarde van AZ is megagroot. Daarom is het vertrek van het 

trainingscomplex naar Zaanstad ook eeuwig zonde. Wat BAS betreft komt de economische 

waarde van AZ goed tot uiting in de internationale uitstraling die de club heeft. AZ heeft in 

het verleden als AZ’67 en nu als AZ, Alkmaar op schitterende wijze internationaal op de kaart 

gezet. Daar kunnen we bijzonder trots op zijn. 

 

D66 

De economische waarde van AZ kan moeilijk in een bedrag worden uitgedrukt. Natuurlijk 

zorgt AZ voor werkgelegenheid, er werken immers mensen in het bedrijf AZ. Natuurlijk is er 

horeca-omzet etc., maar bovenal zorgt AZ voor positief sportief vertier voor velen uit 

Alkmaar en omgeving. Dat heeft een waarde die iedereen wel herkent, maar die niet in 

koele euro’s is uit te drukken. Eén ding weet D66 wel: zonder AZ zou het een stuk saaier zijn 

in Alkmaar. 

 

CDA 

Het CDA vindt AZ  van hele grote waarde voor de stad Alkmaar. Omdat AZ een heel positief 

imago (sportief, correct, attractief aanvallend voetbal, top van voetbalopleiding) heeft in 

Nederland, maar ook daarbuiten in Europa.  Zeker in het buitenland wordt Alkmaar snel met 

AZ geassocieerd 

 

OPA 

Superbelangrijk. Als je in het buitenland komt wordt Alkmaar direct gelinkt aan AZ. En als je 

met deze fantastische club op tv komt, dan is dat zeer mooie reclame voor de stad. 

 

GroenLinks 

AZ zorgt direct en indirect voor werkgelegenheid in de regio. Daarnaast is het een plek waar 

veel mensen uit het bedrijfsleven elkaar ontmoeten. O.a. in deze aspecten komt de 

economische waarde van AZ tot uiting. 

 

ChristenUnie 

AZ is voor veel inwoners van de gemeente Alkmaar belangrijk en draagt bij economische 

ontwikkeling van de stad. Daarbij geeft AZ Alkmaar een internationale uitstraling; ook dat 

vinden wij belangrijk, ook met oog op toerisme. Wij mogen – ook in internationaal verband – 

ontzettend trots zijn op onze unieke stad. De grootte hiervan is afhankelijk van de sportieve 

resultaten die AZ heeft. 
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DENK Alkmaar 

AZ is altijd van waarde voor onze stad. AZ heeft vooral economische waarde als ze Europees 

spelen. Dit trekt toerisme. En wanneer Alkmaar en AZ zich als een goed gastheer tonen, 

komen de toeristen terug om meer van de stad te zien. 

 

VVD 

Heel erg groot. AZ is een internationaal uithangbord voor Alkmaar. De gemeente wil meer 

toeristen binnenhalen  en bouwt daarom aan haar internationale reputatie. Daar helpt AZ 

heel erg bij, zeker als ze volgend seizoen weer Europees gaan spelen. En niet alleen 

economisch is de spin-off groot. Alkmaar heeft een zeer actief sportbeleid, we hebben veel 

trainingslocaties voor topsport en halen bovengemiddeld veel topsportevenementen naar 

onze stad. Hier zou AZ zelf, met haar nationaal geroemde jeugdopleiding, ook nog wel wat 

meer kunnen doen, bijvoorbeeld door meer samen te werken met alle voetbalclubs in de 

regio, en deze bijvoorbeeld incidenteel te sponsoren. Dan krijg je een echte wisselwerking 

waar alle partijen van profiteren. 

 

PvdA 

Het is volgens ons onnodig om een economische waarde te geven aan een voetbalclub. Het 

aanmoedigen van een club is een gevoel dat spreekt over verbinding. Voor ons is de 

verbinding tussen de stad en de mensen van onschatbare waarde, daarom luidt onze slogan 

ook; ‘De PvdA verbindt’. Wij juichen de rol van AZ in onze samenleving, lokaal, nationaal en 

internationaal behoorlijk toe en willen een goede relatie met AZ zonder daar een kosten en 

batenplaatje aan te hangen. 

 

DPA 

Relatief groot, maar het kan groter. Wij denken dat dat echt bij de supporters ligt, help 

elkaar! Zet omtrent AZ of de omgeving nieuwe en leuke projecten op. Stop het daarna als 

donatie weer terug naar de club. Zo kan AZ nog beter worden. Ook hoop ik veel meer 

evenementen daar te zien! 
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Naam per partij die deze AZ-Stemwijzer heeft ingevuld: 

 

BAS:    Ben Bijl 

D66:    Peter van Diepen 

CDA:    Iris Zeijlemaker 

OPA:    Jan Hoekzema 

GroenLinks:   Bastiaan de Leeuw 

ChristenUnie:   Ronald van Veen 

DENK Alkmaar:  Mohamed Keskin 

VVD:    Stefan de Haan 

PvdA:    Gijsbert van Iterson Schouten 

DPA:    Joachim Kroes 


